
PROTOKOT

z posibdzenia Rady Dziekariskiej Wydziafu Filozofii i Nauk Spofecznych

Uniwersytetu Mikofaja Kopernika w Toruniu

z dnia L5.I2.2O2O r.

OBECNI:

1,. Dr hab. Radoslaw Sojak, prof. UMK - Dziekan Wydzialu Filozofii i Nauk Spolecznych,
2. Dr hab. Malgorzata Federowicz-Kruszewska, prof. UMK,

3. Dr Adrian W6jcik,
4. Dr Anna Kola,

5. Dr hab. Ditta Baczala, prof. UMK,
6. Prof. dr hab. Ewa Glowacka,
7. Dr Tomasz Komendziriski,
8. dr hab. Violetta Kopiriska, prof. UMK,

9. Prof. dr hab. Maria Lewicka

10. prof. dr hab. Tomasz Kup6

11. Dr hab. Marek Nasieniewski, prof. UMK,
12. Dr hab. Zbigniew Nerczuk, prof. UMK,

13. Dr hab. Krzysztof Pietrowicz, prof. UMK,
14. Prof. Dr hab. Krzysztof Rubacha,

1.5. Dr hab. Aleksandra Seklecka, prof. UMK,

16. dr hab. Maciej Trojan, prof. UMK
17. Dr Joanna Szalacha-Jarmu2ek,

18. Dr hab. Michal Wr6blewski, prof. UMK
19. Mgr Anna Mielczarek-Taica,
20. Alicja Pawlikowska
21. Weronika Puciata
22. Natalia Stek.

Go56:

o Mgr Anna Krawczyk
o Mgr Anna Uzarska (przedstawiciel SolidarnoSci i protokolantka)

PORZADEK OBRAD:

1,. Otwarcie posiedzenia

2. Informacje i komunikaty Dziekana

3. Przyjqcie protokofu z posiedzenia Rady Dziekafiskiej dnia 17 listopada 2O2O r. - referuje dr hab.

Violetta Kopiriska, prof. UMK

4. Opinia Rady Dziekaiskiej w sprawie przedfu2enia zatrudnienia prof. dr hab. Ewy Bidczyk

na stanowisku profesora - referuje Dyrektor Instytutu Filozofii, dr hab. Zbigniew Nerczuk, prof.

UMK

5. Opinia Rady Dziekaiskiej w sprawie przedlu2enia zatrudnienia dr hab. Kingi Ka5kiewicz, prof.

UMK na stanowisku profesora uczelni (etat badawczo-dydaktyczny) - referuje Dyrektor
Instytutu Filozofii, dr hab. Zbigniew Nerczuk, prof. UMK



6. opinia Rady Dziekafskiej w sprawie przedtu2enia zatrudnienia dr hab. Doroty Siemienieckiej,
prof. UMK na stanowisku profesora uczelni (etat badawczo-dydaktyczny)- referuje Dyrektor
Instytutu Nauk Pedagogicznych, prof. dr hab. Krzysztof Rubacha

7 ' opinia Rady Dziekariskiej w sprawie przedlu2enia zatrudnienia dr. hab. Wojciechowi Knieciowi,
prof. UMK na stanowisku profesora uczelni (etat badawczo-dydaktyczny)- referuje Dyrektor
Instytutu Socjologii, dr hab. Krzysztof pietrowicz, prof. UMK

8' opinia Rady Dziekafiskiej w sprawie przedtu2enia zatrudnienia dr Kennethowi Holmqvistowi
na stanowisku adiunkta (etat badawczo-dydaktyczny % i badawczy %l - referule Dyrektor
Instytutu Psychologii, prof. dr hab. Maria Lewicka

9' opinia Rady Dziekariskiej w sprawie awansu dra Przemysfawa Krysiriskiego na stanowisko
adiunkta - referuje Dyrektor Instytutu Badad Informacji i Komunikacji prof. dr hab. Ewa
Glowacka

10' opinia Rady Dziekariskiej w sprawie awansu dr Malwiny Krajewskiej na stanowisko adiunkta -
referuje Dyrektor Instytutu socjologii, dr hab. Krzysztof pietrowicz, prof. UMK

11. opinia Rady Dziekariskiej w sprawie powolania dr hab. Doroty Siemienieckiej, prof. UMK na
kierownika Katedry Dydaktyki i Medi6w - referuje Dyrektor Instytutu Nauk pedagogicznych,
prof. dr hab. Krzysztof Rubacha

12. opinia Rady Dziekafiskiej w sprawie powofania dr. hab. Wojciecha Kniecia, prof. UMK na
kierownika Katedry Ekologii Spolecznej - referuje Dyrektor Instytutu Socjologii, dr hab.
Krzysztof Pietrowicz, prof. UMK

13. opinia Rady Dziekariskiej w sprawie Regulaminu Centrum Badad nad Rodzinq - referuje
Dziekan, dr hab. Radoslaw Sojak, prof. UMK

Posiedzenie Rady Dziekortskiei Wydziatu Filozofii i Nouk Spolecznych rozpoczqlo siq o godzinie
73.15 w trybie online, przy zastosowaniu oplikacji Teams.

Ad1

Dziekan dr hab. Radoslaw Sojak, prof. UMK otworzyl posiedzenie Rady Dziekafiskiej wydzialu Filozofii

i Nauk Spolecznych.

Ad2

Na pro5bq Dziekana dr hab. Maciej Trojan, prof. UMK, zgodzil sig zostai konsultantem protokotu. Na

poczqtku spotkania Dziekan poprosil o uwagi do zaproponowanego porzqdku obrad. Wobec ich braku,
porzqdek posiedzenia zostal przyjqty.

o glos poprosila prodziekan dr Anna Kola, kt6ra poinformowala, ze w zwiqzku z przedlu2ajqca siq

pandemiq ukazaly siq nowe akty prawne'.zarzqdzeniu Rektora Nr 245 z 12 listopad a 2o2o r w sprawie

zawieszenia zajqi praktycznych na terenie Uniwersytetu oraz o Zarzqdzeniu Rektora Nr 256 z 1g



listopada 2020- w sprawie organizacji zajqi o96lnouniwersyteckich iZarzqdzeniu Nr 257 w sprawie

organizacji roku akbdemickiego 2020/2021, (a wla6ciwie zmian wymuszonych pandemiq). Pani

Prodziekan przypomniala r6wnie2 oZarzqdzeniu Nr 178 Rektora z dnia 8 wrze6nia 2020r. w sprawie

organizacji ksztafcenia na Uniwersytecie Mikolaja Kopernika w Toruniu w semestrze zimowym w roku

akademickim 2020/202I powiedziafa, 2e teksty Zarzqdzen umie6ci w aplikacji Teams.

Ad3

Kopifiska, prof. UMK

Dr hab. Violetta Kopifiska, prof. UK poinformowala,2e nie zglasza uwag do przeslanego jej protokolu z

posiedzenia Rady Dziekafiskiej w dn. 17 listopada 2020 roku iwnioskuje o jego przyjqcie. Rada

Dziekafska w glosowaniu jawnym na 25 os6b uprawnionych do glosowania, w obecno6ci 22 osob,

przyjqla protok6l - wszyscy obecni glosowali ,,2a".

Ad4

O zreferowanie tego punktu Dziekan poprosil dr. hab. Zbigniewa Nerczuka, prof. UMK. Pan Profesor

powiedzial, 2e powy2szy wniosek jest w pelni uzasadniony, podkreSlajqc bogaty dorobek naukowy prof.

Bi6czyk oraz fakt, 2e Rada Dyscypliny Naukowej Filozofia jednogloSnie poparfa ten wniosek (na 27

uprawnionych, przy obecnoSci 2L os6b, oddano 2L glosow ,,2a").

W glosowaniu tajnym na 25 os6b uprawnionych do glosowania, w obecno6ci 22 osob, oddano 21,

glos6w, w tym 20 glos6w ,,2a" i 1-,,wstrzymujqcy siq". Rada Dziekafiska pozytywnie zaopiniowala

przedlu2enie zatrudnienia prof. dr hab. Ewy Biriczyk w Instytucie Filozofii w Katedrze Filozofii

Praktycznej, na stanowisku profesora, w grupie pracownik6w badawczo-dydaktycznych, w wymiarze

catego etatu, od l lutego 2O2tr. na czas nieokre6lony.

Ad5

dr hab. Zbisniew Nerczuk, prof. UMK

O zreferowanie tego punktu Dziekan r6wnie2 poprosil dr. hab. Zbigniewa Nerczuka, prof. UMK. Pan

Profesor powiedzial, 2e powyzszy wniosek jest r6wnie2 uzasadniony, podkreSlajqc du2e osiqgniqcia



prof. Ka6kiewicz oraz fakt, 2e Rada Dyscypliny Naukowej Filozofia jednogtoSnie poparla ten wniosek

(na 27 uprawnionych,,przy obecno6ci 2i. os6b, oddano 21_ glosow ,,2a,,).

W glosowaniu tajnym na 25 os6b uprawnionych do gfosowania, w obecno6ci22 osob, oddano 21

gtos6w, w tym 20 glos6w ,,2a" i 1- ,,wstrzymujqcy siq". przedlu2enie zatrudnienia dr hab. Kingi

KaSkiewicz, prof. UMK w Instytucie Filozofii w Katedrze Historii Filozofii, Filozofii Systematycznej i Etyki,

na stanowisku profesora Uczelni, w grupie pracownik6w badawczo-dydaktycznych, w wymiarze catego

etatu, od 1 lutego 2021, r. na czas nieokredlony.

rud n Siemi

K na stan a uczelni ak Dvrektor

O zreferowanie tego punktu Dziekan poprosil prof. dr hab. Krzysztofa Rubachq. Referujqcy poprosil o

poparcie wniosku i dodal, 2e Rada Dyscypliny Naukowej Pedagogika pozytywnie zaopiniowala wniosek

oparty na danych z ankiety osiqgniqi naukowych, dydaktycznych i organizacyjnych. .

W gtosowaniu tajnym na 25 os6b uprawnionych do glosowania, w obecno6ci22 osob, oddano 22

glosy, w tym 19 glos6w ,,2a" , 1- ,,przeciw" i 2 ,,wstrzymujqce siq". Rada Dziekariska pozytywnie

zaopiniowala przedlu2enie zatrudnienia dr hab. Doroty Siemienieckiej, prof. UMK w Instytucie Nauk

Pedagogicznych w Katedrze Dydaktyki iMediow, na stanowisku profesora Uczelni, w grupie

pracownik6w badawczo-dydaktycznych, w wymiarze calego etatu, od 1 lutego 2021, r. na czas

nieokreSlony.

Ad7

O zreferowanie tego punktu Dziekan poprosil dr hab. Krzysztofa pietrowicza, prof. UMK. Referujqcy

poprosil o poparcie wniosku i dodal, ze Rada Dyscypliny Naukowej Nauki Socjologiczne pozytywnie

zaopiniowala wniosek oparty na danych z ankiety osiqgniqi naukowych, dydaktycznych i

organizacyjnych.

W glosowaniu tajnym na 25 os6b uprawnionych do gfosowania, w obecnojci22 osob, oddano 22

glosy, w tym 21 gfos6w ,,2a" i L ,,wstrzymujqcy siq". Rada Dziekariska pozytywnie zaopiniowala

przedlu2enie zatrudnienia dr hab. Wojciecha Kniecia, prof. UMK w Instytucie Socjologii w Katedrze

Ad6

dfu2enia za



Ekologii Spolecznej, na stanowisku profesora Uczelni, w grupie pracownik6w badawczo-

dydaktycznych, w wymiarze calego etatu, od 1 lutego 2O2'J. r. na czas nieokreSlony.

Ad8

O zreferowanie tego punktu Dziekan poprosit prof. dr hab. Mariq Lewickq. Referujqca poprosila

o poparciewniosku idodala 2e Kenneth Holmiqyist jestzatrudnionyw Instytucieod 2019 r. Poza pracq

badawczq wspiera Instytut dydaktycznie i organizacyjnie. Wniosek zyskal pelne poparcie Rady

Instytutu Psychologii

W glosowaniu tajnym na 25 os6b uprawnionych do glosowania, w obecnoSci 22 osob, oddano 22

glosy, w tym 22 glosy ,,2a". Rada Dziekafiska pozytywnie zaopiniowala przedlu2enie zatrudnienia dr.

Kennetha Holmqvista w Instytucie Psychologii w Katedrze Socjologii Zmian Spofecznych oraz zmianq

warunk6w zatrudnienia w odniesieniu do zajmowanego stanowiska: % eLaIu adiunkta naukowego (w

grupie pracownik6w badawczych) oraz % etalu adiunkta (w grupie pracownik6w badawczo-

dydaktycznych), od 1 lutego 202'J. r. na czas nieokreSlony.

Ad9

O zreferowanie tego punktu Dziekan poprosil prof. dr hab. Ewq Gfowackq. Referujqca poprosifa o

poparcie wniosku i dodala, 2e dr Przemyslaw Krysiriski przeszedl pozytywnie proces oceny, a wniosek

o jego awans zyskal poparcie Rady Dyscypliny Naukowej Nauki o Komunikacji Spolecznej i Mediach.

W glosowaniu tajnym na 25 os6b uprawnionych do glosowania, w obecno5ci 22 osob, oddano 20

glos6w, w tym 19 gtos6w ,,2a" i L,,wstrzymujqcy siq". Rada Dziekaf ska pozytywnie zaopiniowala awans

dr Przemysfawa Krysiriskiego na stanowisko adiunkta w grupie pracownik6w badawczo-dydaktycznych

w lnstytucie Badaf Informacji i Komunikacji od 1 lutego 202L r.

Ad 10



O zreferowanie tego punktu Dziekan poprosildra hab. Krzysztofa Pietrowicza, prof. UMK. Referujqcy

poprosil o poparcie wrliosku i dodafa, 2e wniosek zyskat pefne poparcie Instytutu Socjologiiju2 w lutym

br. Jednak z powodu wybuchu pandemii i braku kryteri6w awansowych, ocena dr Krajewskiej odbyla

siq dopiero jesieniq. I ocena i opinia Rady Dyscypliny Nauki Socjologiczne byla jednoznacznie

pozytywna.

W gtosowaniu tajnym na 25 os6b uprawnionych do glosowania, w obecnoSci 22 osob, oddano 21

glos6w, w tym 20 gtos6w ,,2a" i L ,,przeciw". Rada Dziekariska pozytywnie zaopiniowala awans dr

Malwiny Krajewskiej na stanowisko adiunkta w grupie pracownik6w badawczo-dydaktycznych w

lnstytucie Socjologii od 1 lutego 2021, r.

Ad 11

nia

iiMedi6w-r

Rubacha

O zreferowanie tego punktu Dziekan poprosil prof. dr hab. Krzysztofa Rubachq. Referujqcy poprosil o

poparcie wniosku i dodal, 2e jest on wynikiem glosowanego chwilg wczeSniej przedlu2enia

zatrudnienia. Zgodnie z przepisami,wraz z koricem umowy, wygaszane sq wszelkie funkcjq inale2y o

nie na nowo wnioskowac.

W glosowaniu tajnym na 25 os6b uprawnionych do glosowania, w obecnoSci22 osob, oddano 20

gtos6w, w tym 17 glos6w ,,2a" , 1- ,,przeciw" i 2 ,,wstrzymujqce siq". Rada Dziekaiska pozytywnie

zaopiniowala powofanie od l lutego 2O2'J.r. dr hab. Doroty Siemienieckiej, prof. UMK na kierownika

Katedry Dydaktyki i Medi6w w Instytucie Nauk Pedagogicznych wraz z przyznaniem dodatku

funkcyjnego wynikajqcego z Regulaminu wynagradzania pracownik6w Uniwersytetu Mikolaja

Kopernika w Toruniu

Ad 12

nl wolania dr. ka

Kated ktor dr hab. Kr rowtc

UMK

o zreferowanie tego punktu Dziekan poprosif Dyrektora instytutu Socjologii, dra hab. Krzysztofa

Pietrowicza, prof. UMK. Referujqcy poinformowaf,2e glosowanie jest tak naprawdq formalnoSciq i

wynika, podobnie jak w poprzednim punkcie, z terminu zakoiczenia umowy z dn. 3L stycznia 202L r.

rof



W glosowaniu tajnym na 25 os6b uprawnionych do glosowania, w obecnoSci 22 osob, oddano 20

glos6w, w tym 19 glos6w ,,2a" i l.,,wstrzymujqcy siq". Rada Dziekafiska pozytywnie zaopiniowafa

powolanie od L lutego 202'J.r. dr hab. Wojciecha Kniecia, prof. UMK na kierownika Katedry Ekologii

Spolecznej w Instytucie Socjologii wraz z przyznaniem dodatku funkcyjnego wynikajqcego z

Regulaminu wynagradzania pracownik6w Uniwersytetu Mikofaja Kopernika w Toruniu

Ad 13

hab. Radoslaw Soiak, prof. UMK

Dziekan zreferowal Regulamin Centrum Badari nad Ro{zinq, jednostki przypisanej do Wydzialu Filozofii

i Nauk Spofecznych, ale kt6rej Regulamin ukazuje siq jako zarzqdzenie Rektora. Wcze5niejjednak musi

zostai zaopiniowane przez Radq Dziekaiskq. Dziekan poinformowal,2e z tekstem Regulaminu m6gl

zapoznai siq ka2dy czlonek Rady , poniewa2 byt dostqpny w plikach w aplikacji Teams.

Wobec braku dyskusji przystqpiono do glosowania. W glosowaniu jawnym na 25 os6b uprawnionych

do glosowania, w obecnoici22 os6b, oddano 19 glos6w, w tym 19 glos6w,,za". Rada Dziekafiska

pozytywnie zaopiniowala Regulamin Organizacyjnym Centrum Badafi nad Rodzinq.

Ad 14

Wolne wnioski.

Wobec braku wolnych wniosk6w Dziekan zakoficzyl posiedzenie Rady, 2yczqc wszystkim dobrych, a

przede wszystkim, zdrowych Swiqt Bo2ego Narodzenia oraz zdrowego 2021 roku.

Protokofowafa: Konsultant protokofu:


